

Dagsorden / Referat

Bestyrelsesmøde den 14. september 2023 – kl. 17.00

Deltagere:

Bestyrelsesmedlemmer: Morten (Formand) – Gunner (Kasserer og Havnekontor) - Søren (Bestyrelsesmedlem) – Jan (Bestyrelsesmedlem)

Bestyrelse suppleant: Pia (1. suppleant)

Sekretær: Jette

Fraværende: Bjarne Boe (Næstformand) og Per (2. suppleant)

Referatet er skrevet ind med rødt

Bestyrelsesmødet er to-delt, først afholdes møde med udvalgsformændene, herefter afholdes et ordinært bestyrelsesmøde.

1. Status fra udvalgene

- Hans / Brosamarbejdet
 - i. Der kommer 3 flere af de høje grill. Bl.a i åen og i gåsekrogen.
 - ii. Brosyn medio oktober.
 - iii. Priserne på reparation og vedligehold af broerne er steget x3, men kvaliteten er også meget bedre.
 - iv. De nye broer ved savværket har den højde, som alle andre broer vil få fremover.
 - v. Savværksbroen vil ved total udskiftning bruge hele budgettet, så den laves i etaper.
- Lasse / Broholdet
 - i. Der bliver bro gennemsyn inden bådende kommer op.
 - ii. Der overvejes om der skal laves en forsøgsbro, hvor der kan testes belægninger.
- Britta / Festudvalget
 - i. Sejlads for nye medlemmer gik som planlagt, desværre ikke for mange tilmeldte.
Sommerfest forløb ganske fint.
- Jørn / Futte udvalget
 - i. Skraldeholdet kører som det skal. Ny mand på holdet (Per). Sidste skraldesejlads d. 23 oktober. Efter det spises der gule ærter.
 - ii. Fløjlsgrunden er meget besøgt efter der er kommet 2 shelters op derude.
Det giver rigtig meget affald.

- Gunner / Havnen
 - i. 60 nye medlemmer i år.
 - ii. Mandag aftenerne bliver mere og mere populære. Det er en meget hyggelig stemning.

- Karin / Hus- og Plads udvalget
 - i. God sæson, der er mødtes hver 14 dage hele sæsonen igennem. Hårdt arbejde, men hygger sig om opgaverne, det sociale.
 - ii. Der bliver fremover sprøjtet for edderkopper rundt om huset en gang om året og Hus- og Plads renser huset med højtryksrensere en gang om året.
 - iii. Der kommer jævnligt forespørgsler til Karin om folk der gerne vil hjælpe til i hus og plads udvalget.

- Jes / Redaktionsudvalget
 - i. Der kommer et Ankeret mere i år.
 - ii. Der kommer til at være fokus på optimering af tekster til hjemmesiden.

- Lasse / Sikkerhed
 - i. Super godt sikkerhedsarrangement.
 - ii. Der bliver gjort folk opmærksom på, hvis de blokkerer for stiger, eller hvis deres tovværk ligger på tværs af broerne.
 - iii. Det overvejes om der skal komme et tilsvarende arrangement næste år først på sæsonen.

- Per / Supportudvalget
 - i. Der er ryddet et område ved skimminghøj, så der nu er mere plads. Ros fra kommunen.

Herefter kun bestyrelsen og suppleanter

2. Gennemgang af sidste mødes referat
3. Havnen

- Søren laver en plan for, hvordan der laves forsøg med rensning af broerne på forskellig vis og hvordan man evt. kan anvende ny belægning.
- GD/Aftale med Skanderborg kommune om, at der ikke skal ansøges om dispensation for anden brobelægning – dog skal vi fremsende oplysninger om materialet og dets godkendelser.

4. Er sidste måneds opgaver løst.
 - GD/Referat fra møde i Havneudvalget og plan for medlemsmødet.
 - i. Udvalget inviterer til medlemsmøde vedr. broerne/havnens fremtid
5. Korrespondancer til og fra Ry Bådlaug / Ry Marina siden sidste møde:
 - GD/Er der nyt fra Partnerskabet vedr. Hal til Gl. Turisten på Skimminghøj.
 - Projektet mangler 3,5 mill. for at kunne sættes i værk. Ry Bådlaug er i dialog med projektlederen om alternative løsninger. Bla. at Ry Marina's slæbested/havn kan anvendes søsætning og optagning af Gl. Turisten.
 - Derudover har kommunen problemer med, at autocampere tømmer deres toiletkassetter bla. ved Knudhule og andre steder i området, derfor har kommunen foreslået, at de gerne vil opføre et aflåst toilettømmingshus, hvor betaling for benyttelse kunne trækkes i vores automat. Marinaen vil ikke have ansvar for hverken rengøring eller vedligehold, men vil godt håndtere betalingen. Evt. kan kommunen også have et ønske om, at der på vinter/trailerpladsen bliver lavet plads til autocampere.
6. Punkter til drøftelse og evt. beslutning:
 - Intet nyt
7. Evaluering af arrangementer og planlægning af kommende
 - Standerstrygning
 - i. Britta har styr på forplejning
 - Mandemad
 - i. Jes er ansvarlig – dato følger senere.
 - Sidste sejlads.
 - i. Dato bliver snarest meldt ud på hjemmeside og FB.
 - Medlemsmøde vedr. havnebroerne.
 - i. Afholdes i forbindelse med Standerstrygningen søndag den 29. oktober.
 - Navi Kai har hyret en kanal direktør fra Sverige, som gerne vil komme for at fortælle historier – det bliver tirsdag den 21. november.
 - Julefrokost for udvalgsformænd og bestyrelsen bliver fredag den 17. november.
 - D. 10/12 julehygge fra 14-17 (lægges på hjemmesiden.)
8. Bevillings- og beslutningsager
 - GD/projekt - en anden løsning end Dropbox – hvis det giver mening.
 - i. Jan undersøger priser for alternativ løsning.
 - Gunner og Pia/nye hynder til stolene sættes på 2024 budgettet.

9. Bordet rundt

- Søren undersøger, hvad det vil koste at lægge solceller på taget af klubhuset, hældningerne vender ganske vist øst / vest, men det er værd at undersøge, da strømforbruget i Marinaen er betydeligt.
- Gunner har lovet havneudvalget at undersøge, om der kan søges midler til en "vand-legeplads" på Marinaens grund, til glæde for forenings- og byens børn.

10. Evt.

-

11. Næste møder:

- 12. oktober 2023 kl. 18.00

12. Godkendelse af referat